## 永冠七洋: 益航股份有限公司 First Steamship Company Ltd.

http://www.firsteam.com.tw



公司將秉持優良的傳統和豐富的經驗,不斷的提供客戶最經濟、最安全、最快速的服務,同時積極培養優秀的人才,為益航在航運與百貨的全球領域,開創更美好的未來。

FSC aims to maintain its great tradition while adding to its years of experience. It is continuously upgrading its services to give the most economical, safest and fastest service to its customers. At the same time FSC is actively cultivating a culture of excellence that will benefit employees and improve the company's future.

響應政府建立強大之商船隊,支援進出口貿易以爭取國家外匯, 益航股份有限公司於1963年創立,以經營國際散裝航運以及船舶 代理為主要業務,經過兩年努力經營,1965年公司股票奉准上市,成為 第一家股票上市之航運公司。為順應全球船舶噸位型態不斷增大的潮 流,在1970年與中國造船公司簽訂建66,000頓散裝貨輪,也正式由經營 輕便型船舶,進入到經營巴拿馬極限型船舶之領域。40年來的穩定發 展更讓益航有機會在2006年跨出海運經營的領域,開創出大陸百貨零 售業的另一大事業體。

創立迄今,益航一直秉持誠信服務,穩健發展為主要宗旨。長年累積的經驗,及不斷的日益求新,在船舶安全、貨物安全、人員安全及環境保護的管理上不遺餘力,在船舶管理實務及操作上更是精益求精。服務品質始終獲得客戶的認同及肯定,所發展出的船舶安全管理系統也於1997經法國驗船協會及中國驗船中心之評鑑,獲得『符合證書』之認證,成為全國首家通過『國際安全管理』規章之航運公司。益航同仁的努力並未因此而鬆懈,服務品質進而在2003年獲得法國驗船協會ISO9001-2000的認證。

優良傳統和服務品質是益航提供客戶的最佳保證,不斷精益求精是 我們努力的方向,擴充船隊提供更廣泛的服務是我們的目標。







未來願景,將延續優良傳統及在不斷創新中穩健發展,繼續擴充航 運及百貨兩大事業體,逐步向成為國際集團公司的目標邁進。

First Steamship Company, Ltd. (FSC) was founded in 1963 in response to the R.O.C. government's intention of increasing foreign income through exports. Since that time, FSC has been offering international as well as domestic shipping through its world-class vessels. In 1965, the company's application to go public was approved and it became Taiwan's first stock-listed shipping company. Four decades later, First Steamship Co., Ltd has developed an enviable reputation, both as an owner and a charterer, due to its first class management.

Boasting a wealth of experience, FSC has always endeavored to reach the highest standards in safety and environmental protection. In 1997, the company's safety management system was approved by the C.R. & B.V. class societies and FSC became the first bulk shipping company in Taiwan to obtain a "D.O.C." certificate in compliance with IMO International Safety Management (ISM) resolution A.741 (18). Furthermore, the company's service qualification was approved by B.V. class societies in 2003 and it subsequently obtained the ISO 9001-2000 certification.

In the future, the company plans to expand its fleet and to also invest in retail businesses in China.





益航船隊航行英姿為全球客戶提供 安全、快速、經濟的服務。

As well as looking beautiful, FSC's ships provide a safe, quick and economical service for customers from around the world.